

# SHARED SERVICES CANADA

## Challenge-Based Solicitation (CBS)

### For Discoverable and Trusted Data Assets in Support of Decision Making

Solicitation No.	2BM067557	Date	August 5 <sup>th</sup> , 2020
------------------	-----------	------	-------------------------------

Issuing Office	Shared Services Canada 180 Kent Street, 13 <sup>th</sup> Floor Ottawa, Ontario K1P 0B5		
Contracting Authority (The Contracting Authority is the contact for all aspects of the procurement process, including questions and comments about this document)	Title	Procurement Team Leader, Procurement Directorate	
	Telephone No.	(343) 571-0228	
	Email Address	<a href="mailto:ssc.coeaip-ceaan.spc@canada.ca">ssc.coeaip-ceaan.spc@canada.ca</a>	
	Postal Address	427 Laurier Ave. W, 3rd floor, K1R 5C7, Ottawa, Canada	
Closing Date and Time	August 17 <sup>th</sup> , 2020 at 1:00 p.m (EDT)		
Time Zone	Eastern Daylight Time (EDT)		
Destination of Goods/Services	Ottawa, Canada		

SOLICITATION CLARIFICATION No. 5 Answers to questions.

This Clarification No. 5 is raised to answer Bidders' questions and to clarify the solicitation document.

---

<b>Questions</b>	<b>Answers</b>
<b>Q1.</b> Following the Invitation to Refine session that took place last week, are there any changes to the solicitation document?	<b>A1.</b> The revised solicitation document will be posted early next week (anticipated August 10, 2020). The revised submission deadline of August 17, 2020 (refer to Amendment 4) will allow the bidder additional time to respond. The bidder who are submitting their proposals are expected to deliver the presentation August 19-20-21, 2020. The exact date and time for the presentation will be confirmed by the Contracting Authority to individual bidders on August 18, 2020.
<b>Q2.</b> Following the Invitation to Refine session that took place last week, can we provide additional feedback?	<b>A2.</b> The bidders have an opportunity to providing additional feedback by responding to 3 questions in the following survey: <a href="https://app.sli.do/event/eqfah9vc/login?redirectUrl=%2Fevent%2Feqfah9vc%2Ffive%2Fpolls">https://app.sli.do/event/eqfah9vc/login?redirectUrl=%2Fevent%2Feqfah9vc%2Ffive%2Fpolls</a> Given the short timeline, the bidders are requested to respond to the survey by COB Friday August 7, 2020. The survey is optional and does not preclude the bidders from submitting the proposal.

## SERVICES PARTAGÉS CANADA

### Sollicitation par défi (SPD)

pour

### Des actifs de données fiables et découvrables pour étayer la prise de décisions

Sollicitation par défi n° :	2BM067557	Date	05 août 2020
-----------------------------	-----------	------	--------------

Bureau de distribution	Services partagés Canada 180, rue Kent, 13 <sup>e</sup> étage Ottawa (Ontario) K1P 0B5	
Autorité contractante (L'autorité contractante est la personne-ressource pour tous les aspects du processus d'approvisionnement, notamment toute question et tout commentaire relatifs au présent document.)	Position	Chef d'équipe des achats, Direction des achats
	Numéro de téléphone	(343) 571-0228
	Adresse de courriel	ssc.coeaip-ceaan.spc@canada.ca
	Adresse postale	427 Laurier Ave. W, 3rd floor, K1R 5C7, Ottawa, Canada
Date et heure de clôture	17 août 2020 à 13:00 (HAE)	
Fuseau horaire	Heure avancée de l'Est (HAE)	
Destination des biens ou des services	Région de la capitale nationale	

## CLARIFICATION DE SOLLICITATION N ° 5 – Contenu –réponses aux questions

Cette clarification n ° 5 répond aux questions soulevées par les soumissionnaires et clarifie la demande de soumission.

---

Questions	Answers
<p><b>Q1.</b> Suite à la session d'invitation à peaufiner qui a eu lieu la semaine dernière, y a-t-il des changements au document de sollicitation?</p>	<p><b>R1.</b> Le document de sollicitation révisé sera publié au début de la semaine prochaine (prévu le 10 août 2020). La date limite de soumission révisée du 17 août 2020 (voir la modification 4) donnera au soumissionnaire plus de temps pour répondre. Nous nous attendons à ce que les soumissionnaires qui soumettent leurs propositions, fassent leur présentations du 19 au 21 août 2020. La date et l'heure exactes de la présentation seront confirmées par l'autorité contractante à chaque soumissionnaire de façon individuelle le 18 août 2020.</p>
<p><b>Q2.</b> Suite à la session d'invitation à peaufiner qui a eu lieu la semaine dernière, pouvons-nous fournir des commentaires supplémentaires?</p>	<p><b>R2.</b> Les soumissionnaires ont la possibilité de fournir des commentaires supplémentaires en répondant à 3 questions de l'enquête suivante: <a href="https://app.sli.do/event/eqfah9vc/login?redirectUrl=%2Fevent%2Feqfah9vc%2Flive%2Fpolls">https://app.sli.do/event/eqfah9vc/login?redirectUrl=%2Fevent%2Feqfah9vc%2Flive%2Fpolls</a></p> <p>Compte tenu du court délai, les soumissionnaires sont priés de répondre au sondage d'ici le vendredi 7 août 2020. Le sondage est facultatif et n'empêche pas les soumissionnaires de soumettre leurs propositions.</p>